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PROTOKÓŁ Nr LXIX/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Urzędowie odbytej w dniu 29 lutego 2024 roku w sali widowiskowej 

Ośrodka Kultury w Urzędowie ul. B. Dzikowskiego 1 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.30, zakończono o godz. 12.50 

 

Obradom LXIX sesji VIII kadencji przewodniczył Kazimierz Jagiełło – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Urzędowie. 

 

Na stan 14 radnych w sesji uczestniczyli: 

1. Radny Grzegorz Chudzicki 

2. Radny Karol Gajewski 

3. Radny Marcin Gil 

4. Radny Kazimierz Jagiełło 

5. Radna Monika Jastrzębska (spóźnienie usprawiedliwione)  

6. Radny Zbigniew Markiewicz 

7. Radny Tomasz Mazik  

8. Radny Andrzej Milczach  

9. Radna Beata Płecha  

10. Radny Andrzej Rolla  

11. Radny Henryk Wilczopolski 

12. Radny Marek Wojtaszek 

13. Radna Agnieszka Wołoszyn 

14. Radny Wiesław Zając  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Pan Paweł Dąbrowski Burmistrz Urzędowa, 

2. Pani Wiesława Ciupak Zastępca Burmistrza Urzędowa, 

3. Pan Szczepan Jagiełło Sekretarz Gminy, 

4. Pani Irena Kłak Skarbnik Gminy, 

5. Pani Karolina Krawczyk   Radca Prawny, 

6. Pani Teresa Kaźmierak Dyrektor Ośrodka Kultury w Urzędowie, 

7. Pani Marta Wójtowicz-Ryba Dyrektor Publicznego Przedszkola w Urzędowie, 

8. Pani Wioletta Wilkos  Prezes Zarządu Lokalnej Grupy Działania Ziemi Kraśnickiej, 

9. Pracownicy Urzędu Miejskiego, 

10. oraz sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu Nr LXVII/2023 i Nr LXVIII/2024. 

3. Informacja Burmistrza Urzędowa o realizacji uchwał i sprawach bieżących gminy. 

4. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Urzędowie w okresie międzysesyjnym. 

5. Współpraca Gminy Urzędów z Lokalną Grupą Działania Ziemi Kraśnickiej.  

6. Informacja z działalności Ośrodka Kultury w Urzędowie za rok 2023 i plan wydarzeń 

kulturalnych na rok 2024. 

7. Podjęcie uchwał: 
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1) w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Urzędowie; 

2) w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Urzędowie; 

3) w sprawie udzielenia Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej; 

4) w sprawie udzielenia dotacji Parafii pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Bobach-Kolonii 

na realizację zadania pn. „Prace konserwatorskie przy elewacji kościoła pw. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Bobach-Kolonii” w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania; 

6) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Urzędów na rok 2024; 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu; 

8) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu; 

9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu; 

10) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

8. Składanie pisemnych interpelacji i zapytań. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

PUNKT 1 

Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący obrad Kazimierz Jagiełło dokonał otwarcia LXIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Urzędowie. Odegrany został hymn państwowy. Przewodniczący powitał zgromadzonych i 

obserwujących obrady poprzez sieć internetową. Poprosił o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji. Stwierdził, że na stan 14 radnych wybranych do rady miejskiej obecnych jest 13, co stanowi 

niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. Zapytał czy ktoś z radnych ma 

uwagi do porządku obrad? 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

PUNKT 2 

Przyjęcie protokołów Nr LXVII/2023 i Nr LXVIII/2024 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokoły z dwóch ostatnich sesji były dostępne do 

zapoznania się przez radnych na stronie internetowej oraz w biurze rady. Zapytał, czy radni mają 

jakieś zastrzeżenia bądź uwagi? Protokoły Nr LXVII/2023 i Nr LXVIII/2024 Rady Miejskiej w 

Urzędowie zostały przyjęte bez uwag.   
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PUNKT 3 

Informacja Burmistrza Urzędowa o realizacji uchwał i sprawach bieżących gminy 

Burmistrz Urzędowa przedstawił informację o realizacji uchwał i sprawach bieżących gminy (materiał 

w załączeniu). 

W sprawach bieżących burmistrz poinformował, że: 

1. Przeprowadzone zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę 

kruszywa drogowego w ilości 3 tys. ton. Wpłynęło 7 ofert - obecnie trwa ich ocena. Najniższa 

cena wynosi 81,80 zł/tona brutto.  

2. Zakończone zostało postępowanie o udzielenie zamówienia na 2 zadania tj. droga w 

Moniakach i droga w Bęczynie. Dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

wynosi 60% kosztów kwalifikowanych . W dniu 1 lutego podpisano umowy na przebudowę 

drogi gminnej w m. Moniaki na kwotę  1 mln 527 tys. 292 zł (Wykonawcą jest Konsorcjum 

firm PBI i PBI WMB) a także na przebudowę drogi gminnej w m. Bęczyn na kwotę 921 tys. 

927 zł (Wykonawcą jest Przedsiębiorstwo Drogowe ze Staszowa). Na realizację zadań firmy 

mają czas do końca września tego roku.    

3. Z zadań drogowych - w marcu zaczną się roboty remontowe w miejscowościach Wierzbica 

Kolonia oraz Majdan Moniacki i Moniaki Kolonia realizowane przez firmę WOD-BUD. 

Dofinansowanie wynosi 60%. Umowy na roboty i dofinansowanie zostały podpisane w 

ubiegłym roku. Wartość prac w Wierzbicy Kolonii wynosi 1 mln 413 tys. zł zaś 

dofinansowanie 847 tys. zł. Wartość prac w Majdanie Moniackim i Moniakach Kolonii 

wynosi 901 tys. zł  zaś dofinasowanie 540 tys. zł. Termin realizacji tych zadań to 16 czerwca 

2024 r.  

4. Uzyskaliśmy pozwolenie na budowę Punktu Selektywnej Zbiorki Odpadów Komunalnych. 

Ma on być zlokalizowany w miejscowości Mikuszewskie (plac buraczany). Jesienią tego roku 

ma być ogłoszony nabór wniosków, więc będziemy starali się pozyskać na ten cel 

dofinansowanie zewnętrzne. 

5. W trakcie opracowania jest program funkcjonalno-użytkowy na budowę dróg gminnych w 

mieście Urzędów (ul. Słoneczna, Lipowa, Leśna Ogrodowa Wiśniowa Malinowa) oraz na 

Modernizację Przedszkola Publicznego w Urzędowie. 

6. W najbliższym czasie zostanie przeprawiane rozeznanie cenowe na wynajem równiarki na 

równanie dróg polnych, ponieważ w ubiegłym roku nie realizowaliśmy tego rodzaju robót.  

7. Nadmienić chcę również w najbliższych 2 latach czeka nas kosztowne opracowanie planu 

ogólnego dla terenu całej gminy – który zastąpi obowiązujące jeszcze studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Z KPO mamy otrzymać dofinansowanie do 

opracowania tego dokumentu. Obecnie zgodnie z algorytmem gmina ma otrzymać na to  po 

pozytywnym rozpatrzeniu wniosku o dofinansowanie ok. 200 tys. zł. Natomiast wiemy, że 

będzie to kosztować dużo więcej. Bez opracowania tego dokumentu nie będzie możliwe 
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dokonanie żadnych zmian w miejscowym planie. Mamy na to czas do końca 2025 roku. 

Termin ten miał być przedłużony – jednak ostatnie informacje są takie, że termin pozostaje 

bez zmian, bo jest to jeden z kamieni milowych wytyczonych przez Unię Europejską, żeby 

odblokować środki z KPO.  

8. Dnia 19 lutego br. nastąpiło otwarcie ofert na wykonanie inwestycji: Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków - etap II”. Do przetargu przystąpiły trzy firmy. Obecnie trwa 

weryfikacja ofert.  

9. 6 stycznia już po raz ósmy w Urzędowie odbył się Orszak Trzech Króli. 

10.W dn.  29.01.2024 r. rozpoczęły się prace związane z konserwacją Pomnika ku czci 

Marszałka Józefa Piłsudskiego. Wykonawca dokonał jego demontażu. Pomnik trafił teraz do 

pracowni konserwatorskiej. Zgodnie z umową prace mają potrwać do jesieni br. 

11.W dn. 23.02. podpisana została umowa na wykonanie programu funkcjonalno-użytkowego 

dla inwestycji „Prace konserwatorskie Grodziska wczesnośredniowiecznego w Leszczynie”, 

który jest niezbędnym dokumentem do rozpoczęcia postępowania przetargowego w trybie 

zaprojektuj – wybuduj w celu wybrania wykonawcy prac konserwatorskich. Termin 

wykonania - do 10 kwietnia. Koszt opracowania po przeprowadzeniu rozeznania cenowego – 

12 000,00 zł. brutto (są to środki własne gminy). 

12. W dniu 28.02. uchylone zostało postępowanie konkursowe w sprawie wyłonienia 

kandydata na stanowisko dyrektora Przedszkola Publicznego w Urzędowie, w związku z 

brakiem możliwości powołania komisji konkursowej w składzie zgodnym z regulaminem 

konkursu. Jeden ze związków zawodowych nauczycieli działających na terenie gminy 

poinformował, że nie wyznaczy przedstawiciela do składu komisji konkursowej z uwagi na 

trwające zmiany organizacyjne w tym związku nauczycielskim. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 3.  

Radny Karol Gajewski stwierdził, że burmistrz w swoim sprawozdaniu nie wspomniał o udziale w 

strajkach rolników. Zapytał jak w związku z tym co się stało na strajku, burmistrz widzi swoja dalszą 

współpracę z urzędem wojewódzkim i szansę na pozyskiwane rządowych środków?  

Przewodniczący obrad zaapelował do zebranych o wytonowanie swoich emocji szczególnie, że jest to 

okres wyborczy. W prawidłowo funkcjonującej administracji nie powinno być koterii lecz 

sprawiedliwe zasady przydzielania środków jeśli takowe się należą samorządowi i jednakowe warunki 

dla wszystkich.  

Pan burmistrz odpowiedział, że nie zamierza się tłumaczyć z tego co robi w czasie wolnym. Obecnie 

Paweł Dąbrowski pełni funkcję Burmistrza Urzędowa i swoje działania kieruje do wszystkich 

mieszkańców gminy nie do poszczególnych jednostek. Tak samo powinien postępować Wojewoda 

Lubelski.  
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Radna Beata Płecha zapytała jaka jest przyczyna tak wczesnego ogłoszenia konkursu na dyrektora 

Przedszkola Publicznego w Urzędowie? Poprzednie konkursy odbywały się w miesiącach maj – 

czerwiec. Czy jest to podyktowane zbliżającymi się wyborami i chęcią obsadzenia nowego dyrektora? 

Następnie radna poprosiła o podanie zakresu prac w budynkach ochotniczych straży pożarnych z 

podziałem na jednostki oraz na kwoty jakie zostały na poszczególne zadania wydane. Burmistrz na 

zebraniach strażackich twierdzi, że wszystkie budynki zostały całkowicie wyremontowane. 

Przykładem budynku, który nie został w pełni zrobiony wewnątrz jest remiza w Wierzbicy.  

Burmistrz Urzędowa stwierdził, że zostanie przygotowana pisemna odpowiedź na pytanie radnej 

dotyczące remiz. Podkreślił, że w remizach zostało zrobione to na co gminę było stać. Inaczej 

wszystko by się zawaliło. 

Pani Agnieszka Machaj - insp. ds. oświaty i zdrowia udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej dotyczące 

ogłoszenia konkursu na dyrektora przedszkola. Stwierdziła, że termin nie był przedwczesny. Konkursy 

zazwyczaj odbywają się w kwietniu, a nie jak stwierdziła radna w maju, ponieważ w maju trzeba już 

przedstawić burmistrzowi arkusz organizacyjny. Procedura konkursowa trwa ok 30 dni. Jednym z 

powodów ogłoszenia tego konkursu w marcu było to, aby placówka jak najlepiej przygotowała się do 

nowego roku szkolnego i opracowała arkusz organizacyjny. Ponadto planowane są prace remontowe 

w przedszkolu, dlatego należało również przed ich rozpoczęciem uporządkować kierownictwo tej 

placówki. Nowy dyrektor mając pewność pełnienia tej funkcji będzie mógł zająć się organizacją 

remontu i nadzorem nad jego przebiegiem. Konkurs został uchylony ponieważ nie było możliwości 

powołania pełnego składu komisji konkursowej, co już wyjaśniał burmistrz.  

Radna Beata Płecha zapytała czy wszystkie trzy budynki remiz zostały całkowicie wyremontowane? 

Pan burmistrz wyjaśnił, że budynki zostały tak wyremontowane jak zostały zgłoszone do remontu. 

Została wykonana termomodernizacja budynków + zgłoszony remont.  

Radny Henryk Wilczopolski poprosił o wyjaśnienie związane z funduszami przeznaczonymi na remont 

przedszkola. Pierwszy zapis w budżecie dotyczący tego remontu był ze środków własnych. W innym 

miejscu było wykazane inne finansowanie, a w mediach społecznościowych pokazuje się kwota 2,5 

mln, które niby gmina dostała lecz w budżecie tych środków nie widać. Radny zapytał czy te środki 

są, mają być czy może zasilają inne konto? 

Pani Małgorzata Wnuk – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa wyjaśniła, iż 

środki własne zapisane w budżecie gminy zostały przeznaczone na opracowanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej. Gmina natomiast pozyskała wstępną promesę w wysokości 2,5 mln zł na 

modernizację przedszkola. Środki te zostały wprowadzone do WPF-u ponieważ zadanie ma być 

realizowane od czerwca, lecz płatności będą w roku 2025. Dodatkowo gmina pozyskała środki z 

programu „Maluch+”. Pani kierownik zaznaczyła, że środki z promesy wpłyną dopiero po 

zakończeniu inwestycji wraz z wystąpieniem z wnioskiem o płatność. Na razie należy ogłosić 

postępowanie zakupowe czyli ogłosić przetarg na roboty budowlane w terminie określonym we 

wstępnej promesie, wówczas gmina otrzyma ostateczną promesę jak podpisana zostanie umowa na 

roboty. Nadal jednak fizycznie środków nie będzie. Wpłyną one dopiero po zakończeniu realizacji 

inwestycji. 

Wiceprzewodniczący rady Andrzej Rolla dopytał radną Beatę Pecha czy sugeruje ona, że remiza na 

Wierzbicy nie została dokładnie zrobiona czy jakiś zakres prac nie został wykonany?  
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Radna Beata Płecha stwierdziła, że mieszańcom gminy są przekazywane w terenie nieprawidłowe 

informacje, jakoby wszystkie remizy zostały wykonane zarówno z zewnątrz jak i w środku, łącznie z 

wszystkimi pomieszczeniami z podłogami, ścianami itp. Jest to jednak nieprawda, ponieważ w 

większości budynków nie zostało wszystko wymienione na nowe. Radna zapytała dlaczego przekazuje 

się nieprawdziwe informacje w teren? 

Radny Henryk Wilczopolski zauważył, że gmina ma 3,5 mln długu. Nikt zaś nie mówi o tym, że też 

3,5 mln zł było pozyskane na budowę kanalizacji i tych środków nie ma, a inwestycje trzeba 

zrealizować. Te pieniądze nie są promesą lecz środkami już wydanymi. Inwestycje zaś trzeba 

zrealizować więc na najbliższe 2 lata szykuje się do zaciągnięcia kredyt 5 mln zł.  

Pan burmistrz przypomniał, że na lokacie ma gmina zgormadzone 4 mln 875 tys. zł. Są to środki 

przeznaczone na budowę kanalizacji.  

Radny Grzegorz Chudzicki stwierdził, że przez ostatnie 5 lat inwestycje w gminie Urzędów wyniosły 

48 mln zł. Dopiero teraz radni zadają pierwsze pytania o to gdzie są te środki.              

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, przewodniczący zamknął dyskusję w pkt. 3 porządku obrad. 

 

PUNKT 4 

Informacja o pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Urzędowie w okresie międzysesyjnym 

Radny Karol Gajewski odczytał informację z posiedzenia Komisji Rewizyjnej (informacja w 

załączeniu). 

Radny Zbigniew Markiewicz odczytał informację z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji Gminy (informacja w załączeniu).  

Radny Andrzej Milczach odczytał informację z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych (informacja w załączeniu). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 4. W związku z brakiem zgłoszeń zamknął dyskusję. 

 

PUNKT 5 

Współpraca Gminy Urzędów z Lokalną Grupą Działania Ziemi Kraśnickiej 

Pani Wioletta Wilkos – Prezes Zarządu Lokalnej Grupy Działania Ziemi Kraśnickiej omówiła wspólne 

działania Gminy Urzędów i lokalnej grupy działania na przestrzeni ostatnich 16 lat. To właśnie 

członkostwo gminy w tej grupie daje możliwość m.in. organizacjom społecznym i przedsiębiorcom na 

skorzystanie ze środków finansowych.   

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 5. Powiedział, że od początku jest członkiem lokalnej 

grupy działania i widzi zaangażowanie i energię jaką poświęca pani prezes na swoją działalność.  
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Pan Paweł Dąbrowski – Burmistrz Urzędowa podziękował pani prezes. Stwierdził, że lokalna grupa 

działania wznosi się ponad wszystkimi podziałami pracując na rzecz dobra wspólnego jakim są 

mieszkańcy gmin i powiatu. Pani Wilkos swoją organizacją prowadzi na bardzo wysoki poziomie i 

jest to odczuwalne szczególnie przez mieszkańców.       

Radny Zbigniew Markiewicz stwierdził, że pani Wioletta Wilkos jest odpowiednią osobą na 

odpowiednim stanowisku. Radny podziękował za ogromne pieniądze jakie przypłynęły do gminy 

urzędów za pośrednictwem lokalnej grupy działania.  

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, przewodniczący zamknął dyskusję w pkt. 5 porządku obrad. 

 

PUNKT 6 

Informacja z działalności Ośrodka Kultury w Urzędowie za rok 2023 i plan wydarzeń 

kulturalnych na rok 2024 

Pan Teresa Kaźmierak – Dyrektor Ośrodka Kultury w Urzędowie omówiła informację  z działalności 

Ośrodka Kultury w Urzędowie za rok 2023 i plan wydarzeń kulturalnych na rok 2024 (materiał w 

załączeniu). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 6.  

Radny Zbigniew Markiewicz podziękował pani Teresie Kaźmierak za poświęcenie z jakim pracuje i za 

środki jakie pozyskuje na działalność ośrodka kultury i inne inicjatywy. 

Pan Teresa Kaźmierak podziękowała za współprace pracownikom ośrodka kultury oraz bibliotek, 

którzy pomagają zrealizować wszystkie pomysły, a także panu burmistrzowi, radnym i jednostkom 

OSP za wsparcie.   

Burmistrz Paweł Dąbrowski również podziękował pani dyrektor i pracownikom ośrodka kultury za 

pracę i pozyskiwane środki na działalność kulturalną. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, przewodniczący zamknął dyskusję w pkt. 6 porządku obrad i 

ogłosił 5-cio minutową przerwę.        

 

PUNKT 7 

Podjęcie uchwał 

 1) w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Urzędowie 

Przewodniczący obrad wznowił po przerwie obrady LXIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w 

Urzędowie.   

Pani Agnieszka Machaj – insp. ds. społecznych wyjaśniła, że zgodnie ze statutem SP ZOZ Urzędów 

przyjętym uchwałą Nr XXXIV/219/21 Rady Miejskiej w Urzędowie z dnia 1 lipca 2021 roku w 
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sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie, 

kadencja Rady Społecznej trwa 5 lat. W dn. 24 stycznia 2024 r. upływa kadencja obecnej Rady 

Społecznej i w związku z tym, zachodzi konieczność powołania nowego jej składu. Na podstawie art. 

48 ust. 1, ust. 5 i ust. 6 pkt 2 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej w skład Rady 

Społecznej wchodzą: 1.Przewodniczący – Burmistrz Urzędowa lub osoba przez niego wyznaczona; 

2.Członkowie, w tym: a)przedstawiciel Wojewody Lubelskiego (zgodnie z pismem wojewody na 

przedstawiciela wyznaczony został radny Henryk Wilczopolski;  b)przedstawiciele Rady Miejskiej w 

Urzędowie. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.1) porządku obrad. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na członków rady społecznej. 

Radna Beata Płecha zapytała czy jest zasadność podejmowania teraz tej uchwały? Być może lepiej 

byłoby podjąć uchwałę o przedłużeniu kadencji, ponieważ nie wiadomo czy radni którzy zostaną dziś 

wyznaczeni, w nadchodzących wyborach uzyskają mandat? 

Pani Agnieszka Machaj wyjaśniła, że nie ma podstawy prawnej do wydłużenia kadencji. Bez względu 

na to ile będzie trwała kadencja, nową radę społeczną należy powołać, ewentualnie po wyborach 

samorządowych rada społeczna wybrana zostanie jeszcze raz.  

Radny Henryk Wilczopolski podziękował wojewodzie za zaufanie i zobowiązał się należycie 

wywiązywać z tego obowiązku.  

Wiceprzewodniczący Andrzej Rolla zgłosił swoją kandydaturę, kandydaturę radnego Marka Wojtaszka 

i radnego Grzegorza Chudzickiego. 

Radny Marek Wojtaszek i radny Grzegorz Chudzicki nie wyrazili zgody.   

Pani Karolina Krawczyk – radca prawny urzędu wyjaśniła, że w przypadku gdy członek rady 

społecznej nie zostanie wybrany ponownie do rady miejskiej, uruchomiona zostanie procedura zmiany 

składu komisji. Kadencji zaś nie można przedłużyć, ponieważ ze statutu SP ZOZ-u w Urzędowie 

jednoznacznie wynika, że taka kadencja trwa 5 lat. 

Zgłoszeni zostali radny Tomasz Mazik i radna Agnieszka Wołoszyn, którzy wyrazili zgodę na bycie 

członkami rady społecznej SP ZOZ-u w Urzędowie.      

Przewodniczący obrad w związku z brakiem dalszych zgłoszeń dyskusję zamknął. Stwierdził, iż 

wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia głosowania jest spełniony w związku, z czym 

rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (13) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, Zbigniew 

Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Tomasz Mazik 

 

Rada Miejska w Urzędowie zwykłą większością głosów podjęła uchwałę Nr LXIX/451/24 Rady 

Miejskiej w Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie. 

 

2) w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Urzędowie 

Pani Agnieszka Machaj – insp. ds. społecznych powiedziała, że Rada Społeczna Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie na kadencję w latach 2024 – 2029. Skład rady: 

1) Przewodniczący Rady Społecznej – Paweł Dąbrowski – Burmistrz Urzędowa, 2) Członkowie Rady 

Społecznej: a) Henryk Wilczopolski - przedstawiciel Wojewody Lubelskiego, b) Tomasz Mazik- 

przedstawiciel Rady Miejskiej w Urzędowie, c) Agnieszka Wołoszyn - przedstawiciel Rady Miejskiej 

w Urzędowie, d) Andrzej Rolla- przedstawiciel Rady Miejskiej w Urzędowie. Pierwsze posiedzenie 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie zwołuje się 

na dzień 14 marca 2024 roku o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Urzędowie ul 

Rynek 12.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.2) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę LXIX/452/24 Rady Miejskiej w Urzędowie z 

dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Urzędowie 

 

3) w sprawie udzielenia Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Pani Agnieszka Machaj – insp. ds. społecznych powiedziała, że program „NIE nowotworom u dzieci” 

w Polsce działa od 2005 r. Program adresowany jest do dzieci w wieku od 9 miesięcy do 6 lat. 

Formuła programu skupia się na badaniach USG jamy brzusznej, w kierunku zmian nowotworowych 

oraz wrodzonych wad nerek i dróg moczowych. Fundacja pokrywa wszystkie koszty programu z 

wyjątkiem kosztu pracy lekarzy. W związku z powyższym Starostwo Powiatowe w Kraśniku zwróciło 

się z prośbą o przekazanie środków finansowych na ten cel. Dzięki temu będzie możliwość 

przebadania dzieci z terenu gminy Urzędów. W budżecie gminy zostało zaplanowane na ten cel 

1 500 zł dzięki czemu będzie możliwość przebadana 13 dzieci.   
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.3) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę LXIX/453/24 Rady Miejskiej w Urzędowie z 

dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej 

 

4) w sprawie udzielenia dotacji Parafii pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Bobach-

Kolonii na realizację zadania pn. „Prace konserwatorskie przy elewacji kościoła pw. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Bobach-Kolonii” w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Pan Hubert Witek -  Kierownik Referatu Spraw Społecznych i Działalności Gospodarczej wyjaśnił, że 

w związku z rozpatrzeniem wniosku złożonego przez parafię w Bobach – Kolonii został 

przygotowany projekt uchwały, który przewiduje, iż Gmina Urzędów udzieli dotacji na realizację 

zadania pn. „Prace konserwatorskie przy elewacji kościoła pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w 

Bobach-Kolonii” będącego wynikiem przyznania funduszy dla Gminy Urzędów w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Wysokość dotacji wynosi 1 003 827,60 zł, w tym jako 

dofinansowanie inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków zgodnie z wstępną Promesą 

nr RPOZ/2023/2952/Polski Ład w wysokości 983 751,05 zł i w wysokości 20 076,55 zł jako wkład 

własny Gminy. Środki na udzielenie dotacji zostały zabezpieczone w budżecie Gminy Urzędów na 

2024r. Uchwała o udzieleniu dotacji jest warunkiem ogłoszenia i przeprowadzenia Postępowania 

zakupowego przez Beneficjenta dotacji (Parafię) oraz warunkiem podpisania umowy dotacji pomiędzy 

Gminą a Parafią. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.4) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/454/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji Parafii pw. Najświętszego Serca 

Pana Jezusa w Bobach-Kolonii na realizację zadania pn. „Prace konserwatorskie przy elewacji 
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kościoła pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Bobach-Kolonii” w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania  

Pani Anna Grzebulska - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że zgodnie z art. 17 ust. 1 

pkt 11 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, do zadań własnych gminy o charakterze 

obowiązkowym należy: organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych, w tym specjalistycznych, w 

miejscu zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz usług sąsiedzkich. Zgodnie z art. 1 pkt 11 lit. a i b ustawy z dnia 28 lipca 2023 r. o 

zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw wprowadza zmiany do ustawy o 

pomocy społecznej, poprzez dodanie nowej formy usług tj. usług opiekuńczych w miejscu 

zamieszkania w formie usług sąsiedzkich. Usługi sąsiedzkie obejmują pomoc w zaspokajaniu 

podstawowych potrzeb życiowych, podstawową opiekę higieniczno-pielęgnacyjną, przez którą należy 

rozumieć formy wsparcia niewymagające specjalistycznej wiedzy i kompetencji, oraz, w miarę 

potrzeb i możliwości, zapewnienie kontaktów z otoczeniem. Organizatorem usług sąsiedzkich jest 

gmina właściwa ze względu na miejsce zamieszkania osoby korzystającej z usług sąsiedzkich lub 

podmiot uprawniony. W myśl art. 50 ust. 6a ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, w 

przypadku organizowania przez gminę usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich rada gminy w 

uchwale, o której mowa w ust. 6, określa także szczegółowe warunki przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich usług. Rada gminy 

może postanowić o rozszerzeniu katalogu osób, o których mowa w ust. 1 i 2, o osoby, dla których 

wsparcie w postaci usług sąsiedzkich będzie miało charakter uzupełniający opiekę sprawowaną przez 

rodzinę, a także wspólnie niezamieszkującego małżonka, wstępnych i zstępnych. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.5) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/455/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania 
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6) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Urzędów na rok 2024 

Pan Stanisław Tompolski – Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśnił, 

że program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Urzędów na rok 2024, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały, jest wypełnieniem 

obowiązku nałożonego na radę gminy. Priorytetowym celem działania Gminy Urzędów jest przede 

wszystkim zapobieganie rozmnażaniu zwierząt poprzez ich sterylizację i kastrację. Program określa 

zasady opieki nad bezdomnymi zwierzętami i ograniczania problemu ich bezdomności. Obejmuje 

swoim zakresem: 1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 2) 

opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 3) odławianie bezdomnych zwierząt, 4) 

obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt, 5) usypianie ślepych 

miotów, 6) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 7) wskazanie gospodarstwa rolnego w 

celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich, 8) zapewnienie całodobowej opieki 

weterynaryjnej w przypadku w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt. Realizacja 

powyższego programu przyczyni się do zmniejszenia ilości zwierząt bezdomnych trafiających do 

schroniska oraz ilości przyjmowanych interwencji, jak również do zapewnienia opieki bezdomnym 

zwierzętom. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.6) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/456/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Urzędów na rok 2024. 

 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu 

Pani Małgorzata Wnuk – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa powiedziała, 

że budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2701L na odc. Zakościelne–Skorczyce-Popkowice w 

gminie Urzędów” stanowi zaspokojenie zbiorowych potrzeb wspólnoty i przyczyni się do zwiększenia 

bezpieczeństwa użytkowników ruchu, w szczególności mieszkańców okolicznych miejscowości. 

Kwota 152 668,59 zł w formie dotacji celowej została zabezpieczona w budżecie gminy.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.7) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/457/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu 

 

8) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu 

Pani Małgorzata Wnuk budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2249L w gminie Urzędów w 

miejscowościach Skorczyce i Leszczyna stanowi zaspokojenie zbiorowych potrzeb wspólnoty i 

przyczyni się do zwiększenia bezpieczeństwa użytkowników ruchu, w szczególności mieszkańców 

okolicznych miejscowości. Zabezpieczone środki w kwocie 30 000,00 zł przeznaczono na 

opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.8) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/458/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu 

 

9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu 

Pani Małgorzata Wnuk – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa powiedziała, 

że ta uchwała dotyczy budowy drogi w miejscowości Józefin – Zadworze. Środki na realizację zadania 

zostały zabezpieczone w budżecie gminy na rok 2024 w kwocie 490.000,00 zł, natomiast pozostała 

kwota – 675.771,76 zł została przewidziana do wydatkowania w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Urzędów w roku 2025. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.9) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/459/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kraśnickiemu. 

 

10) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Pani Irena Kłak - Skarbnik Gminy omówiła zmiany wprowadzone w wieloletniej prognozie 

finansowej (objaśnienia w załączeniu).   

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.10) porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący Andrzej Rolla zauważył, że obecna na sesji skarbnik gminy jest w stanie udzielić 

odpowiedzi na pytania dotyczące finansów, które zadawane były m.in. na początku sesji. Zachęcił do 

dyskusji.  

Pani skarbnik odniosła się do pytania dotyczącego remontu Przedszkola Publicznego w Urzędowie. 

Zauważyła, że to dofinansowanie zostało wprowadzone 25 stycznia do przedsięwzięć, co jest opisane 

w objaśnieniach „Przedsięwzięcie dofinansowane z Rządowego Funduszu Polski Ład (planowany 

wpływ środków w 2024 r- 1 250 000,00 zł, i w 2025 r. 1 250 000,00 zł.)”. Dodała, że dofinansowania 

wpływają po zrealizowaniu zadania. Przeważnie do każdego zadania na które gmina dostaje 

dofinansowanie jest obowiązek założenia oddzielnego konta bankowego, na które wpływa to 

dofinansowanie i z którego płacone jest wykonawcy. Na żadne inne konto te środki nie są 

przekazywane.  

Radny Henryk Wilczopolski stwierdził, że kwestia finansowania remontu przedszkola została w prosty 

sposób wyjaśniona. Poprosił o takie samo wyjaśnienie sprawy z rozbudową wodociągów i kanalizacji. 

Tu środki wpłynęły wcześniej i już ich nie ma. Różne wersje krążą i radni chcieliby wiedzieć jak jest 

naprawdę.  

Pani skarbnik odpowiedziała, że takie rzeczy opisane są w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 

m.in. jakie środki pozostały niewykorzystane, jakie gmina otrzymała, jakie zadania z jakich źródeł są 

współfinansowane. W załącznikach 5 wykaz inwestycji do uchwał w rubryce plan po zmianach jest 

zapisane jakimi środkami są te planowane wydatki finansowane. W sprawozdaniu z wykonania 

budżetu w załączniku 3 przychody, przy każdej zmianie przychodów i przy uchwalaniu jest jakie 

środki pozostały do wykorzystania w następnym roku. Te środki co zostały są przychodami 

następnych lat, a te co gmina dostaje w trakcie roku są dochodami. To wszystko jest szczegółowo 

opisane w sprawozdaniu z wykonania budżetu w załączniku dochodów i w części opisowej 

sprawozdania. W załączniku 3 przychody są zapisane środki jakie pozostały jeszcze do wykorzystania. 

Lokata również jest ujęta w załączniku 3 przychody – 3 mln 017 tys. zł. Ze środków jakie wpływają 

na koniec roku lub nie ma możliwości ich wykorzystania wówczas jest zakładana lokata. Jedna lokata 
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została założona w listopadzie 2023 rok na kwotę 1 mln 817 tys. zł, do października 2024 roku z 

której gmina otrzyma odsetki 78 379,90 zł. Druga lokata została założona 1 mln 200 tys. zł od 

listopada 2023 do czerwca 2024 i gmina otrzyma z tego tytułu odsetki 33 263,01 zł.  Inna forma to 

lokata w ramach środków znajdujących się na wydzielonych rachunkach z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w ramach Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na zadanie „Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w Urzędowie” i „Budowa wodociągu zasilającego ul. Partyzantów i nowo 

powstałe ulice znajdujące się w tym obszarze” . Założona lokata w listopadzie 2023 roku do września 

2024 r. kwota 1 mln 830 tys. zł. z tego tytułu gmina otrzyma odsetki 68 813,01zł. Jest przyzwolenie, 

że gmina otrzymane środki może lokować, a odsetki od lokat może przeznaczać na te inwestycje.  

Radny Grzegorz Chudzicki przypomniał, że burmistrz kilkakrotnie powtarzał, że środki na kanalizację 

są na razie przekazane na spłatę kredytu. Przez 2 lata nie było do tego pytań. 

Pani skarbnik dodała, gmina otrzymała 3 mln 132 tys. 621 zł, na uzupełnienie subwencji ogólnej z 

przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji, którą  trzeba wykorzystać i 

rozliczyć do 2025 roku. Gmina planowała budowę kanalizacji w Rankowskim, ale środki zostały 

przemieszczone na rozbudowę oczyszczalni w Urzędowie. Z tych środków gmina musi się rozliczyć. 

Pieniądze wpłynęły w 2021 roku, weszły w wolne środki. Gmina stara się od tamtej chwili 

zaoszczędzić te pieniądze w formie lokaty, żeby mieć na realizację zadania i rozliczyć się z tego. 

Jeżeli gmina tego nie zrobi w 2026 roku zostanie pomniejszona subwencja o tą kwotę. Na stronie 

Ministerstwa Finansów umieszczono dodatkowe wyjaśnienie dotyczące  otrzymanych środków z 

dopuszczeniem realizacji inwestycji w zakresie usuwania i oczyszczania ścieków . Zadanie zostało 

zmienione na rozbudowę oczyszczalni w Urzędowie- II etap i z tego drugiego etapu gmina się rozliczy 

po zakończeniu realizacji zadania w 2025 roku.  Z tych środków, które wpłynęły i weszły do wolnych 

środków gmina miała możliwość na początku 2022 roku wcześniej spłacić kredyty. Gmina nie 

lokowała tych środków na rachunku, ponieważ oprocentowanie było małe, a odsetki od kredytów 

poszły w górę. Dlatego też burmistrz po zasięgnięciu opinii radnych spłacił wcześniej zaciągnięte 

kredyty. Na koniec roku wygospodarowane zostały środki i założona została lokata. Już drugi rok 

zakładane są lokaty na 3 mln zł, żeby mieć środki na zadanie z którego musimy się rozliczyć .Środki z 

lokaty w następnym roku są wprowadzone do budżetu i je rozdysponowujemy, ale nie są one 

przypisane do jednego zadania. Gmina ma w 2024 roku zaplanowany kredyt w kwocie 1 mln 370 tys. 

zł ,a w 2025 roku 5 mln 728 tys,110 zł, żeby można było zrealizować zaplanowane w budżecie 

przedsięwzięcia wprowadzone do  2025 rok. Należy zauważyć przy tym, że w WPF w załączniku 2 

przedsięwzięcia , są wprowadzone do realizacji w 2024 roku przedsięwzięcia (wydatki majątkowe)  na 

kwotę 6 mln 357 tys. 528 zł, a w 2025 roku inwestycje będą realizowane na 13 mln 073 tys. 275 zł. 

Aby można to zrealizować na dzień dzisiejszy planowane są kredyty w takich wysokościach, ale 

kwoty te cały czas się zmieniają. Na początku roku planowane było do zaciągnięcia 1 mln 800 tys. Na 

dzień dzisiejszy jest to już 1 mln 370 tys. zł, a do końca roku może nie trzeba będzie zaciągać kredytu 

już wcale.     

Radna Beata Płecha odnosząc się do słów radnego Grzegorza Chudzickiego przypomniała, że te 

pytania które zadają dziś radni padają już od jesieni poprzedniego roku. 

Radny Henryk Wilczopolski stwierdził, że należy podziękował pani skarbnik, że tak ładnie operuje 

środkami budżetowymi. W poprzedniej kadencji nie wpływały środki przed realizacją inwestycji tak 

jak jest teraz. Zadania trzeba było wtedy realizować z kredytu. Stąd wniosek, że gmina nie ma samych 

sukcesów i środków na najbliższe 3 lata inwestycji. Jest za to budżet na bieżące wydatki i inwestycje, 
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które są zaplanowane i dodatkowo jest 6 mln kredytu na 2025 rok. Z wiadomości zaś jakie przekazuje 

w świat burmistrz wynika, że gmina ma malutki dług i kupę pieniędzy.  

Radny Grzegorz Chudzicki stwierdził, że należy oddać obiektywnie sprawiedliwość, że nigdy w 

historii gminy nie było takich inwestycji i takich ilości spłaconych długów.  

Radny Tomasz Mazik stwierdził, że do wyborów został jeszcze miesiąc, a niektórzy radni już 

zaczynają swoją kampanię. Zapytał jak radni wyobrażają sobie współpracę w przyszłej kadencji skoro 

teraz zaznają kopać się po kostkach? Dodał, że bez względu na sympatię lub jej brak w stosunku do 

osoby burmistrza Dąbrowskiego należy przyznać, że to co się działo w okresie tej kadencji nie było 

złe. Nigdy Urzędów nie miał takich 5-ciu minut, jest to czas wielkiego rozwoju gminy. Należy jedynie 

życzyć, aby następna kadencja była tak samo owocna. Następnie pochwalił gospodarność pani 

skarbnik, która o finanse gminy dba nie gorzej niż o swoje.      

Przewodniczący obrad w związku z brakiem dalszych zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż 

wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia głosowania jest spełniony w związku, z czym 

rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/460/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Pani Irena Kłak - Skarbnik Gminy omówiła zmiany wprowadzone w budżecie gminy na rok 2024 

(komentarz do zmian w załączeniu). Do swojej poprzedniej wypowiedzi dodała, że na dzień dzisiejszy 

zostało do spłacenia zaciągniętych kredytów 3 mln 281 tys 754 zł. Na koniec 2023 roku z rozbudowy 

oczyszczalni ścieków zostało 747 233 zł środków do wykorzystania w 2024 roku i budowa sieci 

wodociągowej na ul. Partyzantów 1 mln 798 tys 995 zł. Rozbudowa oczyszczalni ścieków została już 

w 2023 roku rozliczona, więc pozostałe środki otrzymane w poprzednich latach dotyczą tylko 

wodociągu na ul. Partyzantów. W 2023 roku na koniec roku jest wykonanie 23 471 868,70 zł w tym 

dofinansowania 17 695 093,44 zł tj. 75% wszystkich wydatków inwestycyjnych. Własny wkład 

wynosi 5 776 775,32 zł w tym fundusz sołecki 216 109,83 zł. z termomodernizacji budynków 

użyteczności publicznej gmina wydała w 2023 roku 24 592,20 zł, a pozostała kwota dofinansowania i 

wydatki wpłynęło w tym roku, ponieważ w styczniu zakończyła się realizacja tego zadania. Łącznie 

planowane dofinansowanie wynosiło 3 mln 600 tys zł.                         

 Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 7 ppkt.11) porządku obrad. W związku z brakiem 

zgłoszeń zamknął dyskusję. Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

ZA (14) 

Karol Gajewski, Chudzicki Grzegorz, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, 

Zbigniew Markiewicz, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 

Rada Miejska w Urzędowie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LXIX/461/24 Rady Miejskiej w 

Urzędowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

PUNKT 8 

Składanie pisemnych interpelacji i zapytań 

Żadne pismo nie wpłynęło.  

 

 

PUNKT 9 

Sprawy bieżące  

Przewodniczący omówił pisma jakie wpłynęły do biura rady w okresie międzysesyjnym: 

1) Stanowisko Rady Gminy Dzierzkowice w sprawie „Budowy zachodniej obwodnicy 

Kraśnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 855” (w załączeniu).   

2) pismo Pani Marty Bartoszek dotyczące jej zwolnienia z pracy w Przedszkolu 

Publicznym w Urzędowie (w załączeniu).   

3) pismo Pan Jerzego Kazuli dotyczące zrzeczenia się mandatu radnego (w załączeniu) 

4) postanowienie Komisarza Wyborczego w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego.  

Pani Beata Płecha zapytała jaki jest klucz wprowadzania dokumentów do programu eSesja? Zostały 

one umieszczone w programie dwa lub trzy dni przed sesją, nie były również omawiane na komisjach. 

Radna poprosiła również o komentarz do pisma pani Marty Bartoszek.  

Przewodniczący obrad odpowiedział, że pismo zostało wysłane na adres urzędu i musiało przejść 

korespondencję zanim trafiło do rady. Pismo ma specyficzną formę, jakby zostało przekopiowane z 

pism sądowych. Dlatego też przewodniczący postanowił skonsultować się z radcą prawnym urzędu i 

następnie udostępnił to pismo radnym. 

Radny Grzegorz Chudzicki powiedział, że od jakiegoś czasu prowadzone są w Polsce protesty 

rolnicze. Na tych protestach zaczęli się pojawiać politycy, którzy robią sobie kampanię. Jedna władza 

tego piwa nawarzyła, opozycja miała świetne rozwiązania przed wyborami, a po nich zapomnieli co 

chcieli zrobić. Radny zaapelował o nieangażowanie polityki w sprawę protestów. Politycy ci nikomu 

nie służą i nie będą służyć rolnikom. A tak naprawdę jest to tylko kampania i napuszczanie miasta na 

wieś i na odwrót.  

Pani Marta Wójtowicz – Ryba Dyrektor Przedszkola Publicznego w Urzędowie w pierwszej 

kolejności nawiązała do ogłoszonego, a następnie wycofanego konkursu na dyrektora przedszkola. 

Odczytała fragment mówiący o tym, że przepisy prawa oświatowego nie określają terminu 
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maksymalnego jak i minimalnego do ogłoszenia konkursu w przypadku kończącej się kadencji 

dyrektora. Następnie przytoczyła wypowiedź radnej „czy organizując konkurs w marcu chcecie 

wcisnąć swoją osobę na to stanowisko”?”. Dyrektor zapewniła, że nie jest niczyją osobą i nawet nie 

jest rodowitą urzędowianką. Następnie odniosła się do pisma pani Marty Bartoszek i wyjaśniła, że na 

każdy punkt ustosunkuje się w oddzielnym piśmie, który skieruje do radnych. Treści zawarte w piśmie 

pani Bartoszek podlegają pod paragraf kodeksu karnego, z czego dyrektor zamierza skorzystać.                            

Radny Henryk Wilczopolski odniósł się do wypowiedzi radnego Grzegorza Chudzickiego. Stwierdził, 

że protesty są słuszne czego nikt nie podważa, lecz nie należy za radą radnego „gonić polityków”. 

Trzeba się jednak głęboko zastanowić kto angażuje się bardziej w to, żeby szkodzić obecnej władzy 

do spełnienia tych postulatów skoro się protestujący nie utożsamiają z problemem i nie chcą 

rozmawiać z politykami jak do nich przyjeżdżają. 50 tys ludzi pojechało do Warszawy, żeby 

rozmawiać z politykami. Rozmawiało 4 osoby. A przewodniczący komisji rolnictwa był zaproszony i 

przyjechał na protest zorganizowany na S19 lecz nikt z rolników w internecie nie puścił jego pełnej 

wypowiedzi. Radny zapytał czy są to argumenty do protestów? 

Radny Grzegorz Chudzicki zauważył, że został niezrozumiany. Nie chodziło mu w wypowiedzi o 

polityków, którzy przyjeżdżają na zaproszenie, bo z nimi trzeba rozmawiać lecz o tych, którzy 

wchodzą między rolników, robią selfie i rozdają czekoladki.  

Radny Karol Gajewski stwierdził, że pani dyrektor nie może się obrażać na radnych, że zadają pytania. 

Dziwne jest, że konkurs jest ogłoszony akurat teraz. Ponadto w innych placówkach oświatowych nie 

ogłasza się konkursów lecz powierza stanowiska. Powinno się wszystkie placówki traktować tak 

samo.     

Pani Karolina Krawczyk wyjaśniła, że przepisy ustawy o prawie oświatowym mówią wyraźnie, że 

przeprowadza się konkurs. Wcześniej przepisy covidowe zezwalały na powierzenia lub przedłużenia 

w okresie pandemii. Została ona już odwołana i urząd musi się stosować już do normalnych 

przepisów.      

Sołtys Rafał Świątkowski odniósł się do wypowiedzi radnego Henryka Wilczopolskiego. Powiedział, 

że rolnicy pojechali na spotkanie zorganizowane w Moniakach, bo inaczej poseł być może w ogóle by 

się na protestach nie pokazał. Dodał, że radny wysyła mu jako administratorowi strony facebookowej 

sołectwa Boby-Wieś, polityczne filmiki i plakaty. Nie jest to grupa od polityki, co jasno zostało 

radnemu przekazane. Wracając do protestów zapytał radnego Wilczopolskiego czy jako rolnik był ich 

uczestnikiem? Rolnicy w tym sołtys stoją tam całymi nocami. Na Moniakach można było 

zorganizować zebranie, lecz czy ktoś ze związku który to spotkanie zorganizował pojawił się na 

proteście?           

Przewodniczący obrad stwierdził, że radnym przyszło pełnić swoją funkcję w ciekawych lecz 

niepewnych czasach i bardzo burzliwych. Przewodniczący zaapelował o zachowanie roztropności i 

pokory w sobie, czego sam od jakiegoś czasu się uczy, a jest to towar w cenie. Mimo woli pewne 

rzeczy są akceptowane, bez głębszej analizy, a następnie okazuje się, że jest zbyt późno na zmianę. 

Wówczas ludzi zaczynają sobie skakać do gardeł. Jest to nieprzyjemna refleksja naszej rzeczywistości 

i Polski. Sytuacja jest poważna, kroki związane z Zielonym Ładem - daleko posunięte. Niestety jedyna 

grupa w naszym społeczeństwie, która potrafi zaprezentować jedność to rolnicy i należy ich wspierać. 

W historii świata można czytać o czasach wielkiego głodu lecz w historii Polski tego nie było, 

ponieważ zawsze numerem jeden było rolnictwo. Rolnictwo należy wspierać, ponieważ w tym jedyna 

nadzieja na to, że Państwo Polskie stanie na nogi.    
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PUNKT 10 

Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Urzędowie Kazimierz Jagiełło, wobec wyczerpania przewidzianego 

porządku obrad ogłosił zamknięcie LXIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Urzędowie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Urzędowie 

 

   Kazimierz Jagiełło 

 

Protokółowała 

Magdalena Szumna 

 


